



# 和景華人聯誼會

## CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

[www.cawoking.org.uk](http://www.cawoking.org.uk)

### 关于 CCP 组织的活动预告

### CCP Notice

**2018年1月16号**下周二开始我们今年的 CCP 活动了，主题是旅游分享会，趁着刚旅游回来还记忆犹新，孔繁紅将与大家分享一下圣诞假期 15 天的北欧三国极圈之旅，是芬兰，瑞典，挪威三国的极圈自驾之旅，极低千里冰封，风光旖旎，宛如一个童话梦幻世界。欢迎会员和非会员有兴趣的朋友来参加！

**16th January 2018** Next Tuesday we started this year's CCP activities, the topic is travel sharing. Just new memorial when returned from the tour, Fanhong will share with you her 15 days trip to the Nordic countries. Three polar circle self-driving trip is Finland, Sweden and Norway, thousands of miles frozen and floating snow, beautiful scenery, like a fairy tale fantasy world. Welcome members and non-members are interested friends to attend!

**收费：**会员每人两镑，非会员每人三镑。欢迎大家带拿手小菜来聚餐，凡未带美食者，每人多交三镑。

**Costs:** Member £2 each Non-Members £3 each. Please bring a main course along to share with the group. Those who does not bring any food along will pay an additional £3 per person towards the cost of food provided by CCP.

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	活动开始
10:45am - 12:30pm	travel sharing session	旅游分享
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐

**地点/Venue:** Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

**联络人/Contact :** 孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk)  
or via CCP wechat group